



Election Signs Public Notice

The City of Cornwall regulates Election Signs under By-law 154-2008. This By-law regulates the location, posting and removal of all Electoral Signs being erected in the City of Cornwall.

Section 4 provides that "Election signs associated with a municipal election shall not be erected or installed prior to September 17 in an election year with the exception of signage at campaign headquarters.

Section 5 prohibits the erection of election signs until the candidate has been nominated.

If anyone is found to be in contravention of this By-law, the City may notify the owner, candidate or their agent to remove the sign or take the necessary action to make the sign comply with the provisions of By-law 154-2008.

Please visit cornwall.election.ca for a full copy of the By-law.



Avis publique affiches électorales

La ville de Cornwall, en vertu du règlement 154-2008, réglemente tout affichage électoral.

Ce règlement gouverne l'emplacement, l'affichage et l'enlèvement de toute affiche électorale pour les élections fédérales, provinciales et municipales.

L'article 4 indique que « Les affiches électorales associées à une élection

municipale ne doivent pas être érigées avant le 17 septembre de l'année de l'élection, à l'exception de l'affichage au bureau d'une campagne ».

L'article 5 prohibe également l'installation de toute affiche électorale avant le dépôt de candidature.

Toute personne qui contrevient à ce règlement sera avisée par la Ville de retirer l'affiche ou la Ville prendra les mesures nécessaires pour assurer la conformité au règlement municipal 154-2008.

Nous vous prions de visiter notre site web à www.cornwall.ca/elections pour consulter le règlement complet.